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Tisztelt Házelnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk , (2) bekezdése, az Országgyű lésrő l szóló 2012. évi )OXXVI . törvény
42 . § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekröl szóló 1012014 . (II . 24 .) OGY határoza t
124. § (1) bekezdése alapján „Konkrétan milyen fejlesztéseket tartalmaz a Jahn Ferenc Dél-pest i
Kórház felújítására szánt 30 milliárd forint ?” címmel írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok
benyújtani Balog Zoltánnak az Emberi Erőforrások Minisztériumának vezet őjéhez .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az Egészséges Budapest program keretében 30 milliárd forintot költenének arra, hogy felújítsák a Jah n
Ferenc Dél-pesti Kórházat, ezt Kucsák László képvisel ő társam jelentette be októberben a kórházban
tartott sajtótájékoztatóján. Elmondása szerint, a 30 milliárd forintból 3 milliárd áll idén rendelkezésre, ami t
az alábbiak szerint használnának fel : 1,3 milliárd forintból a diagnosztikai és terápiás eszközparkot ,
valamint az informatikai hátteret fejlesztik, további 1,6 milliárdból pedig egy új, a sürg ősségi ellátást i s
magában foglaló szakrendel ői tömb épül a Köves utcai telephelyen .
A Magyar Idők tudósítása szerint Kucsák László azt is elmondta, hogy 02017 – 2018-ban pedig uniós
forrás felhasználásával 1,7 milliárdból történtek energetikai fejlesztések is ." Azon túl menően, hogy az
idén elkészült a nővérszálló energetikai korszer űsítése, és több modern diagnosztikai és m ű téti eszközt
is be tudtak szerezni, a múlt idő és a 2018-as esztend ő megemlítése, azért érdekes, mert még csak 2017 -
et írunk, így nem tudható, hogy a 2018-as esztendő a választásokon kívül még mit tartogat számunkra .

Csepel és Soroksár megválasztott országgy ű lési képviselőjeként az alábbi kérdésekre várom Miniszte r
úr válaszát:

A Kucsák László által bejelentett 30 milliárd forintból ebben az évben 3 milliárdo t
költenek/költöttek a Jahn Ferenc Dél-pesti Kórház korszer űsítésére . Az általa felsorol t
fejlesztéseken túl a fennmaradó 27 milliárd forintot konkrétan milyen további fejlesztésekr e
kívánják felhasználni, milyen ütemezéssel ?
A hosszú távú tervek között szerepel, hogy az új épület elkészülte után a régi épületek elektromo s
hálózatának és gépészetének felújítása kezd ődhet el, valamint megújul a konyhaépület és eg y
új mosodát is felépítenének . Ezeken felül bölcs őde és óvoda kialakítását is tervezik . A csepeli



telephelyen mozgásszervi-rehabilitációs részleget hoznak létre és kialakítanak egy húszágya s
hospice osztályt is . A tervek között szerepel egy új MR-készülék beszerzése, továbbá a m űtét i
ellátást segítő eszközpark megújítása is . A fent említett 30 milliárd forint és a felsorolt terve k
megvalósítása pontosan milyen forrásból vagy forrásokból valósulna meg? Amennyiben töb b
forrás kerül felhasználásra, akkor az miként oszlik meg ?
Amennyiben a fejlesztés költségvetési forrásból kerül megvalósításra, akkor az erre szánt 3 0
milliárd forint, mely költségvetési helyeket érinti ?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2017. november 13 .
Szabó Szabo

független országgyű lési képviselő
(Együtt)
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